
Zápis ze zasedání Akademického senátu FLD ČZU v Praze 

 

Datum jednání: 15. 2. 2023  

Čas zahájení: 8:00  

Místo konání: L125  

Přítomni:  

Za akademický senát: doc. Ing. Lukáš Bílek, Ph.D.; doc. Ing. Vítězslava Pešková, Ph.D.; Ing. 

Ondřej Dvořák; Ing. Radim Löwe, Ph.D.; doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D.; Ing. Miloš Ježek, 

Ph.D.; Ing. Bc. Petra Palátová, Ph.D.; doc. Ing. Peter Surový, Ph.D.; Bc. Benjamín Petržela; 

Ing. Tereza Hüttnerová; Bc. Samuel Gavaľa; Bc. Josef Michna 

Omluveni: - 

Hosté: prof. Ing. Róbert Marušák, PhD., Ing. Radek Rinn, Ing. Markéta Kalábová, Ph.D.  

Program jednání: 

1. Kontrola zápisu z předchozího zasedání 

2. Plnění Ročního plánu realizace Strategického záměru vzdělávací, tvůrčí a dalších činností za 

rok 2022 

3. Roční plán realizace Strategického záměru vzdělávací, tvůrčí a dalších činností pro rok 2023 

4. Přiznání stipendií studentům bakalářských a magisterských programů – Nařízení děkana 

5. Různé 

 

Předseda AS FLD doc. Nakládal přivítal všechny členy na zasedání a také hosty. Dále 

postupoval zahájením prvního bodu programu. 

1.Kontrola zápisu z předchozího zasedání 

Předseda senátu doc. Nakládal vyzval senátory, aby se vyjádřili, zda souhlasí či nesouhlasí se 

zápisem z předchozího zasedání.  

 

Hlasování:  

Pro: 12  

Proti: 0  

Zdržel se: 0  

 

Výsledek hlasování: Zápis z předchozího zasedání byl schválen. 

 

2. Plnění Ročního plánu realizace Strategického záměru vzdělávací, tvůrčí a dalších 

činností za rok 2022 

- úvodní slovo pan děkan Marušák, dokument Plnění Ročního plánu realizace SZ za rok 2022 

představil pan proděkan Rinn 

 

Hlasování:  

Pro: 12  

Proti: 0  

Zdržel se: 0  



 

Výsledek hlasování: Plnění Ročního plánu realizace SZ za rok 2022 bylo schváleno. 

 

3. Roční plán realizace Strategického záměru vzdělávací, tvůrčí a dalších činností pro rok 

2023 

- dokument Roční plán realizace SZ pro rok 2023 představil pan proděkan Rinn, zdůraznil 

zejména inovativní body plánu 

- dotaz od senátora Ježka k implementaci předmětů vyučovaných v angličtině do výuky, 

zodpovězen panem děkanem, netýká se předmětů PZ, změny jsou pouze ohlašovací, nejedná 

se o změnu akreditace studijních programů  

 

Hlasování:  

Pro: 12  

Proti: 0  

Zdržel se: 0  

 

Výsledek hlasování: Roční plán realizace SZ pro rok 2023 byl schválen. 

 

 

4. Přiznání stipendií studentům bakalářských a magisterských programů – Nařízení 

děkana 

- úvodní slovo pan děkan Marušák, nařízení děkana představila paní proděkanka Kalábová 

 

Hlasování:  

Pro: 12  

Proti: 0  

Zdržel se: 0  

 

Výsledek hlasování: Nařízení děkana bylo projednáno. 

 

 

5. Různé 

- pan děkan požádal senát k vyjádření se k podmínkám přijímacího řízení SP Forest Science in 

Global Change formou per rollam, neboť tento studijní program bude projednán na RVH 

dne 20.2. 

- pan děkan informoval senátory o komunikaci na úrovni vedení univerzity a jednotlivých fakult 

k tvorbě rozpočtu, odvodů do CUF a úhrady nákladů za energie.  

- paní proděkanka Kalábová – informovala senátory o změně výše poplatků v anglicky 

vyučovaných studijních programech, schvalování proběhne na kolegiu rektora 

Doc. Nakládal poděkoval senátorům za účast na zasedání a zasedání ukončil.  

 

Zapsal: Radim Lowe, místopředseda AS FLD 

 

 

doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D. 

předseda AS FLD 


